



DATA-SHEET

SPECIFICATION & DATA SHEET 物质规格数据表		Chemical Analysis: 化学分析	
Product Code: 产品编码	PA0253 0 000 42	Chemical Name: 化学名称	4-tert-butyl-phenol formaldehyde resin 4-叔丁基酚醛树脂
Trade Name: 商品名称	Resin 7522 E 7522 E 树脂	CAS No.: CAS 编号:	28514-92-3
Synonym 同类名称	7522E		

Product Information: 产品资料

***Specification 规格

Appearance (visual inspection): 外观(目测)	Brown flake 棕色片状	Softening Point °C 软化点°C	120-140
Ash content%≤ 灰份%≤	0.50	Loss on drying%≤ 加热减量%≤	0.50
Methylol content % 亚甲基含量%	11-14		

***Typical Properties 主要特性

R7522E is a thermo reactive p-alkyl-phenol formaldehyde resin. It is soluble in aromatic hydrocarbons, benzene and toluol. It has many excellent properties. Such as excellent green tack, excellent cohesive strength, good heat resistance, and excellent Storage stability.	R 7522 E 树脂是一种热固性烷基酚醛树脂, 它溶于芳香烃, 苯和甲苯等溶剂, 它具有良好的性能, 如优秀的环保性, 优秀的粘着力, 良好的抗热性, 以及便利的存储。
--	---

***Recommended Applications 应用推荐

Because of its excellent cohesive strength, it is widely used in the adhesives industry for manufacture of contact adhesives or cements based on polychloroprene or elastomers.	由于它具有良好的粘着力, 所以被广泛的应用于氯丁橡胶和其他特种橡胶工业的粘接生产中。
---	--

***Handling and Storage recommendations 推荐使用和存储条件

The product should be stored in the dry and cooling place with good ventilation and should be avoiding hot and sunshine.	应储存在阴凉、干燥、通风良好的地方。包装好的产品应避免阳光直射。
--	----------------------------------

***Package 包装

Bag: 25kg/bag 包装: 25kg/bag	Pallet(1.1*1.1*0.1): 900kg/P 托盘(1.1*1.1*0.1): 900kg/P
-------------------------------	--